
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 22/2005 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 679/2005 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση έκδοσης πρωτοκόλλου διοικητικής 
αποβολής κατά των Ιωάννη Ρούσκα κ.λ.π. 

 
       Σήμερα 7 Νοεμβρίου του έτους 2005 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 
20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο 
Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 3-11-2005 γραπτή πρόσκληση του 
Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Δημαρχιακούς  Παρέδρους 
και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 & 119  του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) 
και 8 του Ν. 2539/97. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 31 μελών βρέθηκαν παρόντα  29 μέλη. 

          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  
                                                                                                   Πάρεδροι 

1. Χ. Γεωργιάδης Α. Παπαστεργίου Κ. Μιχαηλίδης 
2. Α. Γκαμπέσης Γ. Ορφανίδης Π. Ποταμόπουλος 
3. Β. Γιαννουλάκης    
4. Σ.  Παναγιωτίδης    
5. Ι. Καλαϊτζίδης    
6. Ν. Κεχαγιόγλου   Απόντες Δημαρχιακοί 
7. Ε. Δημούλα-Πετρίδη   Πάρεδροι 
8. Ε. Γουναράς   Π. Πιτούλιας 
9. Ι. Ακριβόπουλος   Γ. Μανακούλης 

10. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή    
11. Θ.  Σιδηρόπουλος    
12. Γ. Τροχόπουλος    
13. Χ. Τζήκα-Μπατσαρά ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση 

αποχώρησε ο κ. Μ. Γαβρίδης.  
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 678/2005 απόφασης 
αποχώρησε ο κ. Κ. Μιχαηλίδης. 
3) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 679/2005 απόφασης 
αποχώρησαν οι κ.κ. Ι. Κουρουζίδης, Κ. Πουλασουχίδης, Η. 
Σοφιανίδης. 
4) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 680/2005 απόφασης 
προσήλθαν οι κ.κ. Ι. Κουρουζίδης, Κ. Πουλασουχίδης, Η. 
Σοφιανίδης και αποχώρησε ο κ. Δ. Δάσκαλος. 

14. Μ. Σακαλής 
15. Χ. Φουρνιάδης 
16. Χ. Ντόβας 
17. Σ. Κρομμύδας 
18. Β. Ρήσσου 
19. Κ. Χιονίδης 
20. Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
21. Ι. Κουρουζίδης 5) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 681/2005 απόφασης 

προσήλθαν οι κ.κ. Μ. Δημούλα, Δ. Δάσκαλος, Α. Τσιάρας και 
αποχώρησε ο κ. Γ. Τροχόπουλος. 
6) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 686/2005 απόφασης 
αποχώρησε ο κ. Ι. Κουρουζίδης. 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 688/2005 απόφασης 
αποχώρησαν οι κ.κ. Α. Γκαμπέσης, Χ. Ντόβας. 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 691/2005 απόφασης 
προσήλθαν οι κ.κ. Γ. Τροχόπουλος, Σ. Κρομμύδας και 
αποχώρησαν οι κ.κ. Κ. Χιονίδης, Κ. Πουλασουχίδης. 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 696/2005 απόφασης 
αποχώρησε ο κ. Α. Δελαβερίδης. 
10) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 705/2005 απόφασης 
αποχώρησε ο κ. Δ. Δάσκαλος. 
11) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 708/2005 απόφασης 
αποχώρησε ο κ. Γ. Μιχαηλίδης.  
 

22. Μ. Γαβρίδης 
23. Δ. Δάσκαλος 
24. Α. Δελαβερίδης 
25. Γ. Μιχαηλίδης 
26. Σ. Μηλιόπουλος 
27. Κ. Πουλασουχίδης 
28. Α. Τσιάρας 
29. Η. Σοφιανίδης 

 



 
 
 Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 2ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 2-11-2005 εισηγητικό σημείωμα του 
αντιδημάρχου οικονομικών Βασιλείου Γιαννουλάκη, που έχει ως εξής: 

Σας γνωρίζουμε ότι, οι: 1) Ιωάννης Ρούσκας, κατέλαβε αυθαίρετα το τμήμα 
με στοιχεία (1-2-3-4-1) Εμβ.=24,88μ2. 2) Νικόλαος Κασαπίδης κατέλαβε αυθαίρετα 
το τμήμα με στοιχεία (4-5-6-7-4) Εμβ.=262,32μ2. 3) Νικόλαος Κολακίδης κατέλαβε 
αυθαίρετα το τμήμα με στοιχεία (5-6-8-9-5) Εμβ.=53,93μ2. 4) Αναστάσιος 
Θεολογίδης κατέλαβε αυθαίρετα το τμήμα με στοιχεία (9-10-11-9) Εμβ.=30,07μ2. 5) 
Ιωάννης Ρούσκας κατέλαβε αυθαίρετα το τμήμα με στοιχεία (11-12-13-14-11) 
Εμβ.=151,87μ2. 6) Κων/νος Αντωνίου κατέλαβε αυθαίρετα το τμήμα με στοιχεία (13-
14-59-60-13) Εμβ.=195,99μ2. 7) Παναγιώτης Γκαζκάζης κατέλαβε αυθαίρετα το 
τμήμα με στοιχεία (59-60-16-15-59) Εμβ.=223,32μ2. 8) Ευστράτιος Τσαρτσής 
κατέλαβε αυθαίρετα το τμήμα με στοιχεία (15-16-17-18-58-19-59΄-15) 
Εμβ.=1095,00μ2. 9) Σταυρούλα Ταρνανίδου κατέλαβε αυθαίρετα το τμήμα με 
στοιχεία (20-21-22-23-24-20) Εμβ.=1.229,08μ2. 10) Γεώργιος Καραγιάκας κατέλαβε 
αυθαίρετα το τμήμα με στοιχεία (24-23-25-26-27-24) Εμβ.=259,85μ2. 11) Ελένη 
Πέρου κατέλαβε αυθαίρετα το τμήμα με στοιχεία (26-27-29-31-30-28-26) 
Εμβ.=283,55μ2. 12) Σπύρος Αμεριάδης κατέλαβε αυθαίρετα το τμήμα με στοιχεία 
(30-31-34-33-32-30) Εμβ.=1.177,67μ2. 13) Παναγιώτης Γκαζγκάζης κατέλαβε 
αυθαίρετα το τμήμα με στοιχεία (36-35-38-39-40-37-36) Εμβ.=1.879,60μ2. 14) 
Ιωάννης Γκαζγκάζης κατέλαβε αυθαίρετα το τμήμα με στοιχεία (41-43-44-45-46-42-
60-61-62-63-41) Εμβ.=632,56μ2. 15) Αναστάσιος Γκαζγκάζης κατέλαβε αυθαίρετα 
το τμήμα με στοιχεία (44-47-48-49-50-45-44) Εμβ.=296,93μ2. 16) Καρυοφύλη 
Τσουγένη-Κυρσάνογλου κατέλαβε αυθαίρετα το τμήμα με στοιχεία (51-52-53-58-51) 
Εμβ.=780,00μ2. 17) Κληρονόμοι Ευσταθίου Αθανασάκη κατέλαβε αυθαίρετα το 
τμήμα με στοιχεία (53-54-55-56-57-58-53) Εμβ.=1.177,00μ2. 18) Αναστάσιος 
Κουτσουκίδης κατέλαβε αυθαίρετα το τμήμα με στοιχεία (65-66-67-65) 
Εμβ.=38,00μ2. όπως φαίνονται στο συνημμένο τοπογραφικό διάγραμμα.  

Οι παραπάνω εκτάσεις αποτελούν τμήματα αγροτικού δρόμου του 
αγροκτήματος Ταγαροχωρίου της οριστικής διανομής, που πρόκειται να 
ασφαλτοστρωθεί και αρχίζει από τον Συνοικισμό Ταγαροχωρίου και φθάνει έως το 
κυνοκομείο. 

Σύμφωνα με το άρθρο 1 του Ν.Δ/τος 31/68 «Περί προστασίας της περιουσίας 
των Ο.Τ.Α. όπως αντικαταστάθηκε με την παρ.12 του Ν.2307/95 (ΦΕΚ113Α/95», 
«το πρωτόκολλο διοικητικής αποβολής>> προκειμένου περί Δημοτικών κτημάτων, 
συντάσσεται από τον Δήμαρχο, ύστερα από απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου. 
   Ύστερα από τα παραπάνω παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο,  ν’ 
αποφασίσει αν θα ασκηθεί ή όχι, πρωτόκολλο διοικητικής  αποβολής κατά των 1) 
Ιωάννη Ρούσκα 2) Νικολάου Κασαπίδη 3) Νικολάου Κολακίδη 4) Αναστασίου 
Θεολογίδη 5) Ιωάννη Ρούσκα 6) Κων/νου Αντωνίου 7) Παναγιώτη Γκαζκάζη 8) 
Ευστρατίου Τσαρτσή 9) Σταυρούλας Ταρνανίδου 10) Γεωργίου Καραγιάκα 11) 
Ελένης Πέρου 12) Σπύρου Αμεριάδη 13) Παναγιώτη Γκαζγκάζη 14) Ιωάννη 
Γκαζγκάζη 15) Αναστασίου Γκαζγκάζη 16) Καρυοφύλη Τσουγένη-Κυρσάνογλου 17) 
Κληρονόμοι Ευσταθίου Αθανασάκη 18) Αναστασίου Κουτσουκίδη.   
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν΄ αποφασίσει σχετικά. 

Δήμαρχος: Η Νομαρχιακή Αυτοδιοίκηση ενέταξε στο πρόγραμμά της την 
ασφαλτόστρωση ενός δρόμου από το Ταγαροχώρι προς το Κυνοκομείο. Κατά τη 
σύνταξη της μελέτης διαπιστώθηκε ότι στον δρόμο αυτόν υπάρχουν αρκετοί 
καταπατητές. Προκειμένου να υλοποιηθεί το έργο, σύμφωνα με τη μελέτη,  πρέπει να 
ασκηθεί πρωτόκολλο διοικητικής αποβολής. Το πρωτόκολλο, όπως ξέρετε, 
συντάσσεται από τον Δήμαρχο ύστερα από απόφαση του Δημ. Συμβουλίου. 

Πρόεδρος: Ερωτήσεις. 



Δελαβερίδης: Ηθελα να ρωτήσω εάν κάνατε καμία προσπάθεια σ΄ αυτούς 
τους ενδιαφερόμενους να εγκαταλείψουν αυτά τα τεμάχια που κατέχουν,που βέβαια 
δεν είναι μεγάλα αλλά λωρίδες λόγω της μετατόπισης του δρόμου. 

Δήμαρχος: Εγινε και δεν απέδωσε κε Δελαβερίδη. Δεν δέχονται να τ΄ 
αφήσουν. 

Γκαμπέσης: Σήμερα το μεσημέρι δεν υπήρχε αυτό το εισηγητικό. 
Πρόεδρος: Το εισηγητικό του 2ου θέματος είναι από την Παρασκευή στις 12 η 

ώρα. 
Ουσουλτζόγλου: Δεν υπήρχε κε Πρόεδρε. 
Πρόεδρος: Για σας δεν υπήρχε ενώ εγώ λέω ναι. Η ερώτησή σας ποια είναι κε 

Γκαμπέση; 
Γκαμπέσης: Η ερώτηση είναι αν υπήρχε εισηγητικό στις 1.00 η ώρα σήμερα 

για να προετοιμαστούμε. 
Πρόεδρος: Από την Παρασκευή το μεσημέρι υπήρχε το εισηγητικό και δεν θα 

κάνουμε διάλογο γι’ αυτό το θέμα. 
Πουλασουχίδης: Εχουν κληθεί οι ενδιαφερόμενοι; 
Πρόεδρος: Σαφώς κι έχουν κληθεί. Η πρόσκληση είναι δημόσια. Οποιος δε 

πιστεύει ότι η απόφαση είναι άκυρη  έχει δικαίωμα να προσφύγει στην αρμόδια 
επιτροπή. 

Πουλασουχίδης: Διαδικαστικά. Όταν θα απευθύνεστε κε Πρόεδρε σε 
συμβούλους δεν θα λέτε όποιος θέλει να πάει στην επιτροπή του  άρθρου 18 γιατί εδώ 
είστε για να  προστατεύετε τη νομιμότητα. 

Πρόεδρος: Δεν λέω από εσάς αλλά από τους ενδιαφερόμενους. 
Πουλασουχίδης: Εμείς είμαστε Δημ. Συμβούλιο, ψηφίζουμε, κι αν υπάρχει 

μία ακυρότητα θα οδηγήσουμε τον Δήμο στην επιτροπή με την ψήφο μας; Καταρχήν 
ξέρετε πολύ καλά πως αν συζητείται ένα δυσμενές διοικητικό μέτρο σε βάρος πολίτη, 
πέρα από τη δεοντολογία και η νομιμότητα απαιτεί να κληθεί για να εκφράσει τις 
απόψεις του. Αρα εσείς πρέπει να απαντήσετε αν κλήθηκαν δια του Τύπου ή με 
συστημένη επιστολή. Αν λοιπόν δεν έχουν κληθεί, εγώ δηλώνω ότι δεν συμμετέχω 
στη διαδικασία γιατί θεωρώ ότι τυπικά και ηθικά είναι άκυρη. 

Πρόεδρος: Δεν κλήθηκαν με προσκλήσεις ατομικά αλλά δια του Τύπου. 
Τοποθετήσεις. 

Δελαβερίδης: Υστερα από το διαδικαστικό θέμα που έθεσε ο κ. 
Πουλασουχίδης, νομίζω πως θα πρέπει να αναβάλουμε το θέμα για να ειδοποιηθούν 
οι κατέχοντες. Πιστεύω ότι από το Σώμα δεν θα είναι κανείς αντίθετος ώστε να 
φύγουν από τα τεμάχια που κατέχουν για να γίνει αυτό το  έργο του δρόμου από τα 
σφαγεία μέχρι και το Ταγαροχώρι. Θα πρέπει όμως να κρατήσουμε και τους τύπους, 
να ειδοποιηθούν και όχι να πάμε σε διοικητική αποβολή και να έρθουν προ εκπλήξεως.  

Δήμαρχος:  Δεν συμφωνώ με την αναβολή κε Πρόεδρε γιατί το έργο πρέπει να 
γίνει. Ολόκληρο το καλοκαίρι παιδευόμαστε μ΄ αυτό το θέμα, φτάσαμε στο Νοέμβριο 
και ζητάμε αναβολή. Θα πάμε τέλος Νοεμβρίου. Πότε θα κάνει το έργο η 
Νομαρχιακή Αυτοδιοίκηση; 

Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την πρόταση του κ. Α. Δελαβερίδη για 
αναβολή συζήτησης και λήψης απόφασης επί του θέματος; 

Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 6 σύμβουλοι: 
Χ. Ουσουλτζόγλου – Γεωργιάδου, Δ. Δάσκαλος,  Α. Δελαβερίδης, Γ. Μιχαηλίδης, Σ. 
Μηλιόπουλος, Η. Σοφιανίδης. 

Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την πρόταση του κ. Δημάρχου για πρόοδο 
της συζήτησης και λήψη απόφασης επί του θέματος; 

Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 16 σύμβουλοι: 
Χ. Γεωργιάδης, Β. Γιαννουλάκης, Σ. Παναγιωτίδης, Ι. Καλαϊτζίδης, Ν. Κεχαγιόγλου, 
Ε. Γουναράς, Ι. Ακριβόπουλος, Μ. Τσιαμήτρου – Καραχατζή, Θ. Σιδηρόπουλος, Γ. 
Τροχόπουλος, Χ. Τζήκα – Μπατσαρά, Μ. Σακαλής, Χ. Φουρνιάδης, Χ. Ντόβας, Β. 
Ρήσσου, Κ. Χιονίδης. 

Λευκή ψήφο έδωσε ο σύμβουλος Α. Γκαμπέσης. 



Πρόεδρος: Κατά πλειοψηφία απορρίπτεται η πρόταση του κ. Α. Δελαβερίδη, 
προχωρούμε στη συζήτηση και λήψη απόφασης επί του θέματος. Τοποθετήσεις. 

Φουρνιάδης: Η κατοχή αυτή δεν είναι σε δημοτική έκταση αλλά σε δρόμο και 
δεν νομίζω όταν κατέχεται ένας δρόμος να χρειάζεται να τους ειδοποιήσουμε αλλά 
αποβάλλονται. Απλά τους ενημερώνεις και γίνεται διοικητική αποβολή. Αλλωστε 
αυτό που θα γίνει τώρα θα ωφεληθούν τα κτήματα αφού θα ασφαλτοστρωθεί ο 
δρόμος και θα αποκτήσουν μεγαλύτερη αξία. Υπάρχει νομοθεσία κι όταν είναι 
εκτάσεις δικές τους και είναι ίδιες ένθεν κι ένθεν τότε δεν αποζημιώνονται. 

Πρόεδρος: Δευτερολογίες. 
Δελαβερίδης: Μετά την τοποθέτηση του κ. Φουρνιάδη θέλω να καταλάβει το 

Σώμα ότι πήρα τον λόγο προηγουμένως για να είμαστε εντάξει στις αποφάσεις μας. 
Δεν διαφωνούμε επί της ουσίας. Πράγματι αυτή τη στιγμή υπάρχει ένας δρόμος που 
είναι μετατοπισμένος κατά 10 μέτρα σε ότι αφορά τη διανομή. Δεν λέω ότι είμαι 
αντίθετος να τον μετατοπίσουμε. Ναι, να πάει σύμφωνα με τη διανομή του 1931, να 
πάει στη θέση του. Το θέμα κε Φουρνιάδη είναι αν ειδοποιήθηκαν ή όχι. Συμφωνούμε 
αλλά με το σκεπτικό ότι έπρεπε να ειδοποιηθούν. 
 Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την εισήγηση του κ. Αντιδημάρχου, όπως 
υποστηρίχθηκε και από τον κ. Δήμαρχο; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 20 σύμβουλοι:  

Χ. Γεωργιάδης, Β. Γιαννουλάκης, Σ. Παναγιωτίδης, Ι. Καλαϊτζίδης, Ν. Κεχαγιόγλου, Ε. 
Γουναράς, Ι. Ακριβόπουλος, Μ. Τσιαμήτρου – Καραχατζή, Θ. Σιδηρόπουλος, Γ. 
Τροχόπουλος, Χ. Τζήκα – Μπατσαρά, Μ. Σακαλής, Χ. Φουρνιάδης, Χ. Ντόβας, Β. 
Ρήσσου, Κ. Χιονίδης, Χ. Ουσουλτζόγλου – Γεωργιάδου, Α. Δελαβερίδης, Γ. 
Μιχαηλίδης, Σ. Μηλιόπουλος. 
  Ο σύμβουλος Η. Σοφιανίδης αποχώρησε πριν την ψηφοφορία. 
 Λευκή ψήφο έδωσαν οι σύμβουλοι Α. Γκαμπέσης, Δ. Δάσκαλος. 
 Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 2-11-2005 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου οικονομικών Β. 
Γιαννουλάκη. 
2.- Το γεγονός ότι οι παραπάνω κατέχουν αυθαίρετα τις εν λόγω εκτάσεις. 
3.- Ότι οι παραπάνω εκτάσεις αποτελούν τμήματα αγροτικού δρόμου, του 
αγροκτήματος Ταγαροχωρίου οριστικής διανομής που πρόκειται να ασφαλτοστρωθεί.  
4.- Τις προτάσεις του Δημάρχου και των δημ. συμβούλων, όπως αυτές αναπτύχθηκαν 
κατά τη συζήτηση του θέματος. 
5.- Το αποτέλεσμα των ψηφοφοριών.  
6.- Τις διατάξεις του άρθρου 1 του Ν. Δ/τος 31/68 «Περί προστασίας της περιουσίας 
των Ο.Τ.Α.», όπως αυτές αντικαταστάθηκαν με την παρ. 12 του αρ. 3 του Ν. 2307/95 
(Φ.Ε.Κ. 113 Α΄/95) καθώς και των αρ. 1-24 του Α.Ν. 1539/38 και 2 του Α.Ν. 263/68. 
 

Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 
 

Εγκρίνει την έκδοση πρωτοκόλλου διοικητικής αποβολής κατά των 
παρακάτω, από τις εκτάσεις που κατέχουν αυθαίρετα και που αποτελούν τμήματα 
αγροτικού δρόμου του αγροκτήματος Ταγαροχωρίου οριστικής διανομής 1931 ως 
εξής: 

1.- Ιωάννη Ρούσκα, από το με στοιχεία (1-2-3-4-1) τμήμα εμβαδού 24,88 τ.μ., 
2.- Νικολάου Κασαπίδη, από το με στοιχεία (4-5-6-7-4) τμήμα εμβαδού 

262,32τ.μ., 
3.- Νικολάου Κολακίδη, από το με στοιχεία (5-6-8-9-5) τμήμα, εμβαδού 

53,93τ.μ., 
4.- Αναστασίου Θεολογίδη, από το με στοιχεία (9-10-11-9) τμήμα, εμβαδού 

30,07τ.μ., 
5.- Ιωάννη Ρούσκα, από το με στοιχεία (11-12-13-14-11) τμήμα, εμβαδού 

151,87τ.μ., 



6.- Κων/νου Αντωνίου, από το με στοιχεία (13-14-59-60-13) τμήμα, εμβαδού 
195,99τ.μ., 

7.- Παναγιώτη Γκαζγκάζη, από το με στοιχεία (59-60-16-15-59) τμήμα, 
εμβαδού 223,32τ.μ., 

8.- Ευστρατίου Τσαρτσή, από το με στοιχεία (15-16-17-18-58-19-59-15) 
τμήμα, εμβαδού 1.095τ.μ., 

9.- Σταυρούλας Ταρνανίδου, από το με στοιχεία (20-21-22-23-24-20) τμήμα, 
εμβαδού 1.229,08τ.μ.,  

10.- Γεωργίου Καραγιάκα, από το με στοιχεία (24-23-25-26-27-24) τμήμα, 
εμβαδού 259,85τ.μ., 

11.- Ελένης Πέρου, από το με στοιχεία (26-27-29-31-30-28-26) τμήμα, 
εμβαδού 283,55τ.μ., 

12.- Σπύρου Αμεριάδη, από το με στοιχεία (30-31-34-33-32-30) τμήμα, 
εμβαδού 1.177,67τ.μ., 

13.- Παναγιώτη Γκαζγκάζη, από το με στοιχεία (36-35-38-39-40-37-36) 
τμήμα, εμβαδού 1.879,60τ.μ., 

14.- Ιωάννη Γκαζγκάζη, από το με στοιχεία (41-43-44-45-46-42-60-61-62-63-
41) τμήμα, εμβαδού 632,56τ.μ., 

15.- Αναστασίου Γκαζγκάζη, από το με στοιχεία (44-47-48-49-50-45-44) 
τμήμα, εμβαδού 296,93τ.μ., 

16.- Αναστασίου Κουτσουκίδη, από το με στοιχεία (65-66-67-65) τμήμα, 
εμβαδού 38τ.μ. 

17.- Καρυοφύλης Τσουγένη-Κυρσάνογλου, από το με στοιχεία (51-52-53-58-
51) τμήμα, εμβαδού 780τ.μ. 

18.- Κληρονόμων Ευσταθίου Αθανασάκη, από το με στοιχεία (53-54-55-56-
57-58-530 τμήμα, εμβαδού 1.177τ.μ., 
 όπως αυτά φαίνονται στο συνημμένο τοπογραφικό διάγραμμα που 
συντάχθηκε και θεωρήθηκε από την αρμόδια υπηρεσία του Δήμου. 



 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  679 / 2005 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   

 Χ. Γεωργιάδης Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
 Α. Γκαμπέσης Ι. Κουρουζίδης 

 Β. Γιαννουλάκης Μ. Γαβρίδης 
ΙΩΑΝΝΗΣ  ΑΚΡΙΒΟΠΟΥΛΟΣ Σ.  Παναγιωτίδης Δ. Δάσκαλος 

 Ι. Καλαϊτζίδης Α. Δελαβερίδης 
 Ν. Κεχαγιόγλου Γ. Μιχαηλίδης 
 Ε. Δημούλα-Πετρίδη Σ. Μηλιόπουλος 
 Ε. Γουναράς Κ. Πουλασουχίδης 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή Α. Τσιάρας 
 Θ.  Σιδηρόπουλος Η. Σοφιανίδης 
 Γ. Τροχόπουλος   

ΚΥΡΙΑΚΟΣ ΧΙΟΝΙΔΗΣ Χ. Τζήκα-Μπατσαρά   
 Μ. Σακαλής   
 Χ. Φουρνιάδης   
 Χ. Ντόβας   
 Σ. Κρομμύδας   
 Β. Ρήσσου   
     
  ΔΗΜΑΡΧΙΑΚΟΙ ΠΑΡΕΔΡΟΙ   
 Κ. Μιχαηλίδης   
 Π.  Ποταμόπουλος   

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  24-11-2005 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΡΗΣΤΟΣ  ΣΚΟΥΜΠΟΠΟΥΛΟΣ  
 


